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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 

Møtenummer: 4, 2024-25 

Dato:   20.01.2025     

Sted:   Kari’s kontor 

 

Til stede:  Per Arne Byhrø, Tone Åserud Reime, Anders Kolberg, Ida Madsen 

Moe, Knut Skjønberg, Eirik Romstad. 

Forfall:  Tonje Langehaug Svenneby. 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

 

Sakliste 

 

Vedtakssaker:  

45. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

46. Godkjenning av protokoll 3, 2024-25.  

47. Bruk av styrkerom i Knapstadhallen. Mer info kommer. 

48. Reklameavtale med kommunen. Mer info kommer. 

49. Askim Fotball, IR innspill på fakturering i forbindelse med utbedring av stadion. 

Mer info kommer. 

50. Askim Fotball, IR innspill på forslag til avtale om drift av stadion. Mer info 

kommer. 

 

Orienteringssaker: 

51. Galla. 

52. Eirik informerer om IR møte i Ski. 

53. Foreløpig årsregnskap. 

54. Sesongleie Askim, forslag til endring. 

55. Askim Fotball, fremdrift fotballhall på Hov. 

56. Evt. 
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Vedtakssaker 

 

45. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

46.  Godkjenning av protokoll 3, 2024-25.  

Kommentarer: Frisbeegolfklubben avventer med å gå videre med banen i 

Prestegårdsskogen. 

Andreas Slette, leder av valgkomiteen jobber med å få på plass 

ungdomsrepresentant. 

Ellers ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

47. Bruk av styrkerom i Knapstadhallen. 

Viser til tidligere sendt tilleggsinformasjon i denne saken. 

 

Konklusjon og forslag fra Idrettsrådet: 

Indre Østfold Kommune bør gå i dialog med eier av apparatene; Hobøl IL. 

Hobøl IL fortsetter å eie og drifte apparatene, men for å kunne bruke tilbudet må 

man være medlem i en idrettsklubb. Når det kommer til Knapstad vel og gratis 

bruk av rommet, er det ønskelig at disse skal melde seg inn i Hobøl IL. 

Dette vil gjøre at alle brukere blir kollektivt forsikret gjennom idretten.  

Rommet fortsetter å ligge i Bookup, men da med restriksjon på hvem som kan 

leie. 

Hobøl IL bør stå for alle kostnader tilknyttet kontroll og tilsyn. 

Enstemmig vedtatt. 

 

48. Reklameavtale med kommunen 

Viser til tidligere sendt tilleggsinformasjon i denne saken. 

 

Kommentarer fra IR: 

Det står ingen ting om hvem som dekker kostnader ved opp- og ned rigging, her 

bør det være en leverandør – rammeavtale for denne jobben. 

Er det tenkt brukt et reklamebyrå som har rammeavtale for produksjon av 

materiale, i så fall vil det kunne oppfattes som at dette byrået vil få monopol på 

avtalen. Det vil kunne forhindre at klubber selv forhandler seg til bedre priser hos 

andre leverandører. 

Det kan være ønskelig at klubber selv produserer, så lenge det er innenfor 

reglement for visuelt uttrykk. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

49.  Askim Fotball, IR innspill på fakturering i forbindelse med utbedring av 

stadion. 

Viser til tidligere sendt tilleggsinformasjon i denne saken. 

 

Kommentarer fra IR: 

Det er viktig at IØ Kommune skriver tydeligere avtaler i slike saker, da vi ser 

gamle e-post og dokumenter kan skape usikkerhet om hva som er ment og avtalt 

av beløp for materiell og hvilket tidsrom det gjelder. 

Det finnes f.eks e-post fra Askim Fotball i mai-23 med følgene tekst i forhold til 

drift av stadion gressbane 

 

«Vi har ressurser til å gjøre dette operativt over en to-års periode, og er  

takknemlig for allerede tildelte midler til innkjøp»  
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Leverandør TurfCare AS lagde i overgangen 2022/23 en tilstandsrapport på 

gressbanen med tilhørende beskrivelse hva som må utførers for å sette 

gressbanen i god standard. 

Rapporten fra TurfCare AS i 2023 sier ingen ting om at dette er kostnader over en 

2 års periode. Tvert imot står det i oppsummeringen fra Turf Care AS følgende  

 

«Vi tar ut nye prøver igjen høsten 2023 for å se endringene, som danner nye 

rammer for gjødsel plan 2024» 

 

Askim Fotball hadde ingen forutsetning for å vite totalkostnaden over 2 år, da 

dette er levende materiale, og behovet vil endre seg i forhold til klima m.m. 

 

Om man ser denne fakturaen i sammenheng med forslag til tilskudd (sak 50), er 

ikke denne summen urealistisk. 

Enstemmig vedtatt. 

 

50.  Askim Fotball, IR innspill på forslag til avtale om drift av stadion.  

Viser til tidligere sendt tilleggsinformasjon i denne saken. 

 

Kommentarer fra IR: 

Askim Fotball (AF) og IØ Kommune må bli enige rundt bruk av maskinpark, 

oppbevaring, og andre mindre uenigheter i avtalen. Viktig at alle parter viser litt 

fleksibilitet ovenfor hverandre. 

IR oppfordrer AF til å søke eksterne midler, om ikke ovenstående kan deles. 

Ellers ingen kommentarer på avtalen. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Orienteringssaker: 

51. Galla. 

Kari informerte om budsjett og fremdrift. Det ligger an til at arrangementet holder 

seg innenfor oppsatt budsjett på 180.000 kr. 

 

52.  Eirik informerer om IR møte i Ski. 

Eirik deltok på IR samling i Ski, og et av hovedtemaene var paraidrett. Det er 

undersøkt om funksjonsudyktige kan ha gevinst ved fysisk aktivitet, og 

resultatene viser at enkelte kan ha store helsegevinster. Dette er 

kostnadsbesparende for samfunnet. 

Ved livslang bevegelsesglede ser man dette i et folkehelseperspektiv, og det er 

viktig med lavterskel tilbud som lysløyper og egenorganiserte anlegg. Det er 

viktig at man skaper en kultur for livslang aktivitetsglede. 

Anleggspolitikk: man ønsker og trenger treningsanlegg og -flater, ikke 

eliteanlegg. 

 

 

53.  Foreløpig årsregnskap. 

Per Arne informerte om at regnskap for 2024 er ajourført og avstemt, og vil gås 

gjennom med revisjon i overgangen februar/mars 2025. 

Årsregnskapet viser et lite overskudd mot et budsjettert underskudd på 55 tusen. 

Positivt avvik skyldes daglig leder sin gode innsats med sponsorinntekter fra 

samarbeidspartnere til Idrettsgalla med drøyt 40 tusen mer enn budsjett, og 

mottatte ikke budsjetterte kulturmidler. 

 

Mottatte BufDir midler på kr. 250.000 har en gjenstående saldo på 58.000 som er 

søkt om å få overført til året 2025. Det er eget regnskap for dette. 
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54. Sesongleie Askim, forslag til endring. 

Alle brukere av kommunale idrettsanlegg i Askim har deltatt på dialogmøte med 

kommunen og IR. Det er kommet ønske om at sesongleien legges for 2 år ad 

gangen. Utfordringen vil være at nye klubber ikke kommer inn på anlegget. Ved 

endring av behov internt i klubber, må dette løses av klubbe selv. Dette vil evt 

være et prøveprosjekt i Askim. 

Det vil, i samarbeid med klubber og IR utarbeides nye tildelingskriterier. 

Nåværende kriterier fremstår som noe uklare og vage. Knut og Kari deltar fra IR. 

 

55.  Askim Fotball, fremdrift fotballhall på Hov. 

Det avventes at reguleringsplan skal ut på høring. AF har et håp om at hallen skal 

være klar i november 2025. 

 

56. Evt. 

Anders informerte om at det jobbes med ny ungdomsklubb i Askim, hvor man 

også ønsker å få inn noe organisert idrett. 

 

 

 

 

Trøgstad 22.01.2025 

Kari Botten Paulshus, referent. 


